Interest of Investment/Partnership -- Mainland China-Hong Kong Joint Investment & Partnership Mission to North America
中国内地香港联合赴美加投资合作考察团
合作意向
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	1. 
	Zhejiang POP Property Management Co Ltd
浙江波普物业管理有限公司
http://www.zj-pop.com/

Mr Jiang Huaping, Director
江华平董事长

Tel: (86) 571-86400269
Email:87050431@163.com
Address:No.2 Chitangmiao Road,Hangzhou
	The company provides various property management services including cleaning of public area, promote energy saving in office buildings, etc they are seeking green technology/products for their daily property management services.

公司主要服务项目有：城市道路、街巷、河道、公厕的清扫保洁；非法张贴广告的清除；绿化养护；办公楼、住宅小区等场所的物业管理和保洁业务。

	The company, as a property management company, is interested in environmental technologies that can be applied to real estate project, including:
此公司为物业管理公司，对接旨在让他管理的小区可以更环保更绿化，因此相关的产业都可以:

1. Waste Treatment, Waste Energy Generation
垃圾处理，发电

2. Water Treatment 
水处理

3. Cleantech (such as clean energy, eco-friendly plastic materials)
绿化环保技术，例如洁净能源，不污染环境的塑料等

	2. 
	Zhejiang Poly International Auction Co. Ltd.
浙江保利拍卖有限公司
http://www.plpm.com/intr1.asp

Ms CaiFengyan, General Manager
蔡凤艳总经理

Tel: (86) 0571-89923662
Email:caifengyan001@126.com
Address:Room 520, Yongjin Plaza,No.266 West Lake Avenue,Hangzhou
	The company provides consultation services in relation to banking collaterals, IP, technology, intangible assets, auction and valuation of products.

公司主要经营银行抵押物、知识产权、科技成果、无形资产有关的咨询服务；拍卖物品的展示、鉴定等业务。

	1. Fashion Brands 
服装品牌

2. Bringing in Jewellery Brands into China 
珠宝设计品牌引进

3. Waste Water Treatment 
污水处理

4. Medical Devices (for introducing into Chinese market)
医疗设备（用来推广到中国市场）

5. New Energy R&D
新能源的开发

	3. 
	DangyangShengtai Properties Co., Ltd
当阳盛泰置业有限公司

Mr Wang Zhibin, Director
王秩斌董事长

Tel: (86)717-3333666
Email: N/A
Address:9th Floor, China Bank, YuyangHuanchengdong Rd, Dangyang, Wuhan, China
	The company is a real estate developer set up in 2006.

公司為房地產開發行業公司，成立於2006年。已开发建造如苏宁电器等在内的大型的购物中心。
	1. Overseas real estate projects 
海外房地产

2. New construction materials such as glass, steel and cement. 
建材方面的新型材料。比如玻璃，钢材，水泥等。
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	4. 

	Yasha Real Estate Co., Ltd
宜昌雅厦房地产有限公司
http://www.ycysdc.cn/

Mr Mao Jianglin, Assistant to the Chairman
毛江林董事长助理

Tel: (86) 7174282266
Email:84260553@qq.com
Address:Yasha Building, Youyi St, Zhijiang, Hubei, China
	The company is a real estate developer and property management company.

主要经营房地产开发销售及物业管理。

	1. Overseas Real Estate Projects 
海外房地产

2. New Construction Materials & Technologies such as new insulation technology, anti-corrosion technology and damp-proof technology / material for basements.
建材类的新型材料，比如新型的保温科技，防腐科技以及地下室防潮的设计或者材料等


	5. 

	Shandong Huaneng Refractories Co., Ltd
山东华能耐火材料有限公司
http://www.huanengcn.com/en/index.htm

Mr Su Daojin, Director
苏道金董事长

Tel: N/A
Email: hnnhclgs@163.com   
Address: Baoshan Industrial Area, WangcunTown, ZhoucunDistrict, Zibo, Shandong Province
	Production of fluidized bed combustion boiler, incinerators (for garbage, industrial waste), disposal of dangerous goods, etc;Furnace wall design, construction, oven; various furnace wall minor repairs, repair, overhaul services.

循环流化床锅炉、城市生活垃圾焚烧炉、工业垃圾焚烧炉、医疗垃圾焚烧炉、普通固体废弃物垃圾炉、危险废弃物焚烧炉用耐磨耐火材料国家起草单位。循环流化床锅炉、垃圾焚烧炉全套耐磨耐火保温材料供应；炉墙设计、施工、烘炉；各种炉墙小修、中修、大修服务。

	1. Waste incineration technology 
垃圾焚化技术

2. Waste-to-Energy Technology 
转废为能技术

3. Fire-proof Material 
耐火材料


	6. 
	Zhejiang Platinum Bay Investment Development Co. Ltd.
浙江铂金湾投资开发有限公司

Mr Zhou Xiong, Director
周雄董事长

Tel: (86) 0571-65724695

	The company develops and operates real estate projects that consolidate shops, offices and hotels.  

主营房地产开发与经营。公司投资开发的集商铺、写字楼、高星级酒店为一体的综合性项目

	1. Overseas real estate projects 
海外房地产

2. New energy
新能源

3. Environmental Technology 
新环保技术
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	7. 

	Hangzhou Dechang Furniture Co., Ltd.
杭州德昌五金有限公司
http://en.hzdcwj.com/

Ms GaoLingling, Deputy General Manager
高玲玲副总经理

Tel: (86) 571-81903070
Email: gll9y289@163.com
Address: 8 West Lake Science and Technology Economic Park, Hangzhou, Zhejiang, China
	HangzhouDechang furniture Co.,Ltd. Is engaged in developing and selling all kinds of office furniture that is made fromsteel and aluminium. With ourdesign, perfect quality, and environment friendly material, the products are getting more popular all over the world. Hangzhou DechangFurniture Co.,Ltd. has 60000sqm workshop,more than 600 employees and among which are 60 technicians. In 2011 the company brought in Toyota production system, which greatly improved the level of management.

杭州德昌五金家具有限公司成立於1997年，產品有桌架、桌腳、擋板、椅架、折疊桌、餐桌、校具、主機架、辦公組件、貨架等十幾個系列。
公司以浙江为基点，销售网络遍布全国各地，国内客商已发展至千余家，产品远销美洲、欧洲、非洲、澳大利亚、东南亚等80多个国家和地区。

	1. Environmental Technology 
新环保技术

2. New Energy Applications 
新型能源应用

3. Manufacturing technology for hardware &tables
五金、桌子的机械制造技术

	8. 
	HanRuiPuzer Bulk Handling Technology (Shanghai)Co., Ltd
汉瑞普泽粉粒体技术（上海）有限公司
http://www.chinahanrui.com/en/index/index.asp

Mr HuaZhongli, General Manager
华中利总经理

Mr An Changyou, Deputy General Manager
安长有副总经理

Tel: (86) 21-51917600
Email: hua@hanrui.cn
Address: No. 150, Lane 9299, Tingwei Rd, Jinshan district, Shanghai, China

	The company offers one-stop solution, including engineering design, R&D, manufacturing, installation and technical support for bulk solid treatment systems.  Their services are widely used in industries related to oil, chemistry, resin, metallurgy, medical, food, greentech, coal, etc.  

Main products and services include: 
1. EPC: Pneumatic conveying, unpacking, de-dusting, weighing, mixing, drying system, Automatic palletizing packaging.
2. Manufacturing for equipment: automatic bag emptying, big bag emptying, Dump station, tubular drag chain conveyor, rotary valve, diverter valve, bag filter, sinterplate Dust filter, screw feeder slide valve, double airlock valve, anti-bridge lump breaker.

是集工程設計總承包、研發、製造、安裝調試與技術服務於一體的科技型企業。主要产品和服务：1. 设计与工程总承包：气流输送系统、全自动拆垛与拆包输送系统、中央除尘系统、称重配料系统、掺混干燥系统、全自动包装码垛系统。2. 设备的制造：全自动拆包机、大袋卸料机、倒袋站、管链输送机、旋转阀、三通换向阀、布袋除尘器、塑烧板除尘器、螺旋给料器、滑板阀、双层锁气阀、防架桥破碎器。

	1. Eco-friendly materials R&D
新型环保型的材料开发

2. Bulk solid treatment system &related technologies 
固体散料处理系统的开发以及上下游技术

3. Anti-dust technology 
防尘科技
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	9. 
	Nanjing Changling Auto Sales and Service Co.Ltd.
南京长铃汽车销售服务有限公司

Mr Zhang Mugang, Director
张慕钢董事长

Tel: (86)25-52601658
Email:zmg@changlinggroup.com
Address:195 Daming Rd, Qinhuai District, Nanjing, Jiangsu, China

	The company provides Sale, Spareparts, Service and Survey services for SAIC-GM-Wuling Automobile, Zhejiang GEELY and Shanghai Maple Guorun Automobile.  

公司是上汽通用五菱、浙江吉利控股集团、上海华普汽车授权经销商，是专为用户提供整车销售、配件供应、售后服务和信息反馈“四位一体”的多功能现代化企业。

	1. Autoparts&autopartsdevelopment 
汽车零件以及开发

2. New environmental technology 
新环保技术

3. New materials
新材料


	10. 


	Jiangsu Changling Auto Group Co. Ltd.
江苏长菱汽车集团有限公司
http://www.jscljt.com/

Ms Zhang Aihua, General Manager
张爱华总经理

Tel: (86)25-52601658
Email:zah@changlinggroup.com
Address:27 Runlin Rd, Jiangning District, Nanjing, Jiangsu, China

	The company invests and operates automobile 4S stores in China.  It is now the car dealer for SAIC-GM-Wuline Automobile, BaojunAutobile, Great Wall Mobile, HAVAL, Suzuki, CMC, Jinbei, Benz, Chery,, Qoros etc.  

江苏长菱集团主要从事汽车4S店投资与经营。集团目前主要代理上汽通用五菱、宝骏、长城、哈弗、铃木、中华、金杯、奔驰、奇瑞、观致等多品牌汽车。

	1. Autoparts&Autoparts Development 
汽车零件以及开发

2. New environmental technology 
新环保技术

3. New materials
新材料


	11. 
	Shanxi Zheshang Investment Co., Ltd
山西浙商投资有限公司

Mr Jin Hui, General Manager
金辉总经理

Tel: (86) 351-5278128
Email:Jimh@163.com
Address:Room 1207, International Resource Building, 100 Yinze St, Taiyuan, Shanxi, China

	Professional investment company, especially in the area of commercial real estates and securities investments.

在各方面有宽泛的投资项目，特别是在商业地产，证券类有了很多很多投资经验。
	1. Environmental Technology 
环保型技术

2. New Materials Development & Applications 
新材料的开发以及应用

3. All kinds of financial projects such as fund investments 
各類金融类項目，比如投资基金
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	12. 
	Kaikai Cable Technology Co., Ltd
开开电缆科技有限公司
http://www.cn-cable.com/

Mr Yu Jiyan, Director
余纪炎董事长

Tel: (86) 576-88055050
Email:kkygy@163.com
Address:195 Daming Rd, Qinhuai District, Nanjing, Jiangsu, China

	The company is a manufacturer and distributor of electric cables, controlling cables, aerial insulated cables, rubber cables, aluminum wires etc.  Currently the cables produced are widely used in industries related to electricity, oil, chemistry, mining, construction, metallurgy, ship, rail and aviation.  

公司主要生产销售电力电缆、控制电缆、架空绝缘电缆、橡套电缆、铝绞线等电缆。公司所生产的产品在电力、石油、化工、矿产、建筑、冶金、船舶、铁路、航空等行业得到了广泛的应用

	1. New materials (plastic) that can be used for manufacturing all types of cables	
用于各种电缆的新塑料材料

2. Advanced conductor technology 
导体的技术改良科技

3. Replaceable insulating materials (for cost saving)
可替代性的绝缘体（可降低成本）

4. Companies with advanced cable manufacturing technologies
同样做电缆，却拥有更先进的设备的
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	1. 
	Xiajin County Sunshine New Energy* Development Co Ltd
夏津县阳光新能源开发有限公司
http://sdkeli.cn.china.cn/

Mr Shi Jigao, Director
时吉高董事长


TeL:(86) 534 352 4222
Email:Shijingdong257@163.com
Address:Yanmiao Village, Tianzhuang Township, Xiajin Country

	Set up in September 2003, the company specialises in the R&D, Production, Sales, Trade and Technical Services for biofuel.  Currently the company has a 50-hectare manufacturing base in Shandong with total assets of 27.37mil and fixed assets of 16.32mil.

夏津县阳光新能源开发有限公司，成立于2003年9月，系可再生能源（生物质燃料）研发、生产、销售、贸易、技术服务于一体的高新技术企业（德州市高新技术企业）。公司位于夏津县经济技术开发区、青银高速路口西侧，占地50余亩，注册资金1000万元，资产总额2737万元，固定资产1632万元。

	1. Technology transfer from overseas——biofuel, biomass projects applicable in schools and hospitals etc.
海外技术引进——生物燃料、生物质项目，主要应用于学校、医院等.

2. Overseas supply chain of R&D, processing, stockpile and sales
引进海外平台，集研发、加工、储存、销售于一体的产业供应链


	2. 
	Shandong Liancheng Group Co., Ltd.
山东联诚集团有限公司
http://www.lmc-ind.com/ch/Index.html

MrZuoYanjun, Deputy General Manager
左衍军副总经理

Mr He Zhensheng, Assistant General Manager
何振生助理总经理


TeL:(86) 537 395 6800
Email:Yanjun.zuo@lmc-ind.com
Address:6 Chuangye Avenue, YanzhouEconomic Development Zone,
Shandong, China

	The company is a leading manufacturer of aluminum & steel products and autoparts for customers worldwide, including heavy commercial trucks, engineering machinery spare parts for special vehicles, and agricultural machinery spare parts.  Key products include water pump housing, clutch discs, pads, valve and bearing housings, oil pump housings, flanges, brackets, counterweights, pedals and etc.  Currently the company has 8 casting lines, 260+ computerized processing machines 3 physics and chemistry labs, and our annual casting production capacity can achieve 130,000 tons.

山东联诚集团有限公司位于山东省济宁市兖州经济开发区，是一家供应优质铝和铁铸造和精细加工零件的优秀公司,已成功立足于国际厂商全球采购体系。积累多了年的国际市场运作经验之后，公司在产品加强出口的基础上，全面开发国内市场，终端用户除了为欧美知名的汽车零部件、农用机械、电机产品、工程机械产品的制造商外，也跻身于国内高端客户供应商行列。 
公司拥有7个生产厂区，国际国内先进水平铸造生产线8条，数控加工设备260余部，德国ZEISS三坐标测量机6台等，建有国家二级理化实验室3个，先后通过了ISO9001、ISO/TS16949认证。

	1. Partnership with overseas companies that manufactures machineries and agricultural vehicles and machineries 
與生产整机、整车终端农业机械的海外企业合作

2. Component technology transfer
零部件技术引入
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	3. 
	Shandong Tiandijian Biological Engineering 
Co Ltd(Toronto only)
山东天地健生物工程有限公司
http://www.tiandijian.com.cn/

Mr Zhao Tiesuo, General Manager
赵铁锁总经理

TeL:(86) 531 8869 8886
Email:zhaotiesuo@126.com
Address:Room 501,Building 6,Shuntai Square,Shunhua Road 2000,
High-Tech District, Jinan, P.R.China


	The company specialises in the R&D and sales of Chinese health supplements with the use of sea-dog essence from Canada and Chinese medical herbs.

中外合资山东天地健生物工程有限公司，创建于1995年10月，为大型现代化跨国高新技术企业。公司依托强大的跨国科研支持，与世界海狗协会联袂，以加拿大北极寒带海狗为主原料，汲取五千年的传统中医菁华，使海洋生物与名贵中草药相融合，研制的补肾、健脑、健骨、调血脂、调血糖、润肠排毒、防癌、抗辐射高科技生物制品远销欧、美、亚等几大洲多个国家和地区。

	1. New health care products, the new technological partnership
引入新保健产品，新技术合作

2. Partnership on overseas sales and distribution channels 
海外销售渠道合作

	4. 
	Shandong Xingbang Industrial Equipment 
Co Ltd
山东兴邦工业装备有限公司
http://xingbanggroup.com/

Mr Zhao Baolong, Deputy General Manager
赵宝龙副总经理

TeL:(86) 538 214 6832
Email:xbyanfa@126.com
Address:ShengzhuangScience&technology Industrial Park, Taishan District, Taian, Shandong, China

	The company is capable in designing level A1, A2, C2 and C3 pressure vessels and manufacturing level A1, A2, B1,B3, C2 and C3 pressure vessels.  It is also capable in installing level I special equipment and authorised to produce packing and container for dangerous chemicals.

Key products & services include:  Level A1 high pressure vessels, Level A2 Type III low & medium pressure vessels, Level B1 large volume seamless steel air cylinders, Level B3 insulation cylinders for LNG vehicles, Level C2  tank cars, Level C3 tank containers & container bundles; gas stations, tankers, cement mixers, concrete mixers, oilfield dewaxing vehicles, dangerous goods transportation etc.

公司具有：A1、A2、C2、C3级压力容器设计资质；A1、A2、B1、B3、C2、C3级压力容器制造资质；特种设备I级安装资质；危险化学品包装物、容器生产许可证。

公司主导产品为: A1级高压容器、A2级第三类低、中压容器、B1级大容积钢质无缝气瓶、B3级LNG车载绝热气瓶、C2级汽车罐车、C3级罐式集装箱、管束式集装箱、CNG、LNG加气站、运油车、税控加油车、粉粒物料运输车、混凝土搅拌车、油田清蜡车、危险品物流运输等。

	1. Bio container and tank manufacturing,
化学品容器制造

2. New energy
新能源
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	5. 
	Shandong Sanqiang Construction Consulting Co Ltd*
山东三强建设咨询有限公司
http://www.sdsq.net/

Mr Zhang Guoqiang, Director
张国强董事长

TeL:(86) 531 8292 9868
Email:zgq@sdsq.net
Address:11/F, Building 9, Shun Tai Plaza, No.2000, Shunhua Road, Jinan,
Shandong, China

	The company is one of the oldest construction consultancy firms in Shandong Province.  Its main businesses include construction project management, feasibility research, risk management advisory, insurance advisory; construction supervision, tendering advisory and valuation advisory services.  It is also the first construction project consultant in Shandong which has passed the ISO9001 certification and GB/T24001、GB/T28001 in 2013.

山东三强建设咨询有限公司，是山东省成立最早的综合型建设咨询企业之一。
2000年改制，2002年通过增资与结构调整成立“山东三强建设咨询有限公司”公司具有建设部颁发的建设监理、工程造价咨询、工程招标代理三项甲级资质；具有项目管理资格；

公司在全省同行业中首家通过ISO9001质量体系认证,2013年底公司“四项业务”又全部顺利通过GB/T24001、GB/T28001体系认证。

公司经营范围主要包括：工程项目管理、工程项目可行性研究、项目策划、风险管理咨询；工程保险咨询、技术服务；工程监理、工程招标代理、造价咨询；计算机软件开发。

	1. The company has started a new manufacturing base for producing natural palm oil extract as clean active agent for chemical products.  Now looking for overseas JV partners and technological partnership.
	公司刚开展生产以天然棕榈油提炼的环保化工产品活性剂生产基地，希望寻找海外业务及技术合作伙伴。





	6. 

	Shandong Fengzeyuan Agricultural Science and Technology Co., Ltd
山东丰泽园农业科技有限公司

Mr Lu Xueshen, Director
卢学申董事长


TeL:(86) 6323131388
Email:sdfengzeyuan@163.com
Address:No.2, Zone B, Wenhua Square, Shizhong District,
Zaozhuang City, Shandong Province

	The company’s main businesses are on agricultural by-products, food processing, dried fruits processing, manufacturing and sales.  In addition, the company also develops rural village eco-tour business.  Current the company employs 185 staff with 56 of them are specialists.  Total assets reach 11.56mil and annual sales revenue reaches 22mil.

山东丰泽园农业科技有限公司主要以农副产品、食品加工、干鲜果品加工冷藏、生产、销售为主业，并以农村生态旅游为辅助的多元化经营为一体的产业化龙头企业。公司现拥有员工185人，其中各类专业人才56人，公司经过几年的不断发展壮大后，至2013年底总资产达到1156万元，固定资产486万元，年销售收入可达2200多万元，向国家交纳税收300多万元。

	1. Agricultural machinery,
农业机械

2. New food processing technologies
食品加工新技术

3. Manufacturing technologies
制造业新技术

4. New energy 
新能源




	
SHANDONG DELEGATES 山东团员

	
	Delegate 参与代表
	Company Profile 企业简介
	Investment / Partnership Interests 投资/合作意向

	7. 

	Shandong OWA Decor Materials Co Ltd
山东欧华装饰材料有限公司*
http://sdowa2014.cn.gongchang.com/

Mr Yin Fei, General Manager
尹飞总经理

Mr Wei Guofeng, Deputy General Manager
尉国锋副总经理


TeL:(86) 539 270 1060
Email:2355336414@qq.com
Address:Room 1101,The Global Universal, North of Yimeng RD, Linyi City, Shandong

	The company is a Sino-British Joint ventures which covers land area 35000 s.q.m., with annual turnover CNY200,000,000 and profit of  CNY18,000,000.  The company’s major products are PVC laminated gypsum ceiling tiles, acoustic gypsum board/tiles, etc

The company OWA has purchased three automatic production lines of ceiling from Taiwan, imported one set of production line of T-bar grid and metal stud channel from Italy, and also imported whole set of non-dust full-automatic perforation machine and production equipment from Germany, introduced advanced production technology from Europe, also manufactured a wide variety of designs and different kinds of products.  The types of perforation have big round hole, small round hole, cross round hole, irregular hole, square hole, micro-hole and other types. Our products had got through the International Quality System Certificate of ISO9001 and passed ASTM standard and are non-pollution, environmental. Our products already sold to more than 70 countries and regions from all over the world.

The company’s major product-PVC laminated gypsum ceiling tile is a new type, light weight, high intensity, environmental, energy consumption reduction decorative material. Suspending ceiling and its accessories of system can be designed and manufactured by user request. This material has the performances of heat insulation, sound isolation, fire-proof, moisture resistant and various decoration effects.

山东欧华装饰材料有限公司中英合资山东欧华装饰材料有限公司，是一家专业从事：PVC贴面石膏天花板，穿孔吸音石膏板/天花板，纸面石膏板，烤漆龙骨，硅酸钙穿孔板，水泥纤维板等。公司位于临沂河东经济技术开发区香港路与山建路交汇东南角，注册资金1000万元，总投资1.24亿元，项目占地46余亩，年销售额2亿元，利税1800万元。

公司购买台湾天花板自动生产线三条，进口意大利烤漆龙骨，轻钢龙骨生产线各一条，进口德国全自动无尘自动穿孔机一套。进口德国机器设备，引进欧洲顶端生产工艺，生产产品花色繁多，品种各异，冲孔产品有大圆，小圆，大小圆，不规则，方孔，微型孔等多种样式。产品符合国家9001国际质量认证及美国ASTM认证，具有无污染，环保绿色特点，畅销海内外七十多个国家和地区。

我们的主要产品—天花板，属于新型，轻质，高强，环保节能装饰材料。有天花板及相关配件组成的系统完全按照客户的要求进行设计，具有保温，隔音，防火，防潮等性能，并却具有各种装饰效果。

	1. New Building and interior decoration Materials, 
新型建筑及室内装饰材料

2. New manufacturing technologies
新制造技术
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	8. 
	Shandong New.a Industry Co Ltd
山东格美进出口有限公司*
http://212016.texindex.com.cn/

Mr Yang Guang, General Manager
杨光总经理


TeL:(86) 536 888 6579
Email:info@new-a.cn
Address:No.3-10, XinCheng East Road, High-New Zone, Weifang city,
Shandong 261061, China

	The company is a trading company with over a decade of experience on garment, wooden furniture and mechanical devices export to US, Canada and Japan.

公司是成立十多年的综合性外贸公司，主要出口产品有纺织服装、木制品家具、机械设备等三大类产品。随着公司不断走出去，开发国际市场，不断提高公司竞争力，产品经营贸易额逐步提高，公司效益也逐年提高。公司进出口贸易的国家主要是美国，加拿大和日本.

	1. New Energy,
新能源

2. Environmental technologies 
绿色环保技术

3. New textile materials
新纺织材料


	9. 
	Qingdao Prosperous Industry Co Ltd
青岛国威兴邦实业有限公司
http://avatar16.cn.nowec.com/

Ms Wang Yan, General Manager
王岩总经理


TeL:(86) 532 8280 5927
Email:Gwxb2006@vip.126.com
Address:Room 1901, Culture Building, NO.6, Shanghai Road, Shibei District,
Qingdao, Shandong, China

	Rental of professional stage, lighting, audio equipment, LED screens and stage machinery.

专业舞台、灯光、音响、LED屏、舞台机械 租赁
	1. ICT and related technologies
资讯科技和技术

2. Surveillance and security related softwares and systems  
监控及安保类的新软件新系统
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	10. 


	Goldsun New Energy Science & Technology Co.,Ltd.
金尚新能源科技股份有限公司
http://baodisun.cn.china.cn/

Mr Zhao Qingwei, Director
赵庆伟董事长


TeL:(86) 535 643 0101 / 13905356563
Email:zqw@ytbaodi.com
Address:No. 107, Jinshan Road, Fushan district, Yantai City

	The company has a registered capital of 52.6mil and a manufacturing plant with size exceeding 60,000sqm.  It is a national strategic company that produces crystalline silicon cell modules and develops PV terminal application technologies.

The company strives to develop PV applications and introduce PV application engineering services and products to the market.  The team is well experienced in designing and installing circuits for solar power stations and off-grid solar power stations.  At the same time, the company has developed a wide spectrum of PV products such as solar insecticidal lights, solar lighting, portable solar cells and solar irrigation system.  These intellectual products have passed the certification tests nationally and internationally.

The company has strategic R&D partnership with numbers of high schools and technological institutes.  It has its own PV Engineering Research Centre and PV products testing centre.  Many of the technologies are patented.

公司位于山东省烟台高新区福山高新技术产业园，注册资本5262万元，占地6万余平方米。是国家战略新兴产业新能源类高科技企业，是以晶硅电池组件生产为基础，以光伏发电终端应用为发展方向的科技型专业公司。

公司确立以光伏应用为发展方向，以光伏应用工程和光伏应用产品为市场方向。公司拥有优秀的研发设计、制造安装和企业管理的专业团队，具有太阳能并网电站和太阳能离网发电系统规划设计、集成安装的专业技术能力和丰富工程经验；同时，公司致力于光伏应用产品开发，已研发生产太阳能杀虫灯、太阳能照明系列、移动式太阳能电源、太阳能灌溉系统等具有自主知识产权的系列产品，产品均已通过国家及国际相关检验认证。

公司坚持以技术研发和产品开发为企业发展的第一动力，与多所高校、科研院所建立战略合作研发平台；已建立市级光伏工程技术研究中心和光伏应用产品检测中心；拥有几十项国家专利，五项为发明专利；取得省级科技成果二项，国家级科技成果一项；参与制定一项国家行业技术标准和技术规程。

	1. Photovoltaic(PV) application engineering:investment, design, integration, construction of solar power stations
光伏应用工程：投资、设计、集成、建设太阳能电站

2. Overseas sales and distribution channels for PV products applicable in agricultural and LED industries  
推进光伏应用产品至海外市场，应用于农业及LED灯领域

3. Patented PV technology transfer 
光伏技术专利引进





	


SHANDONG DELEGATES 山东团员

	
	Delegate 参与代表
	Company Profile 企业简介
	Investment / Partnership Interests 投资/合作意向

	11. 
	Qingdao HeruanPolytron Technologies Inc
青岛禾软科技股份有限公司
http://saas.heruangufen.com/

Ms Li Haiyan, Director
李海燕董事长


TeL:(86) 13969671776
Email:bg@heruangufen.com
Address:20F, Block B, Chuangye building, ZhilidaoRoad,High-tech Zone, Qingdao, Shandong, China

	The company provides large scale information system solutions with the use of strategic technologies like cloud computing, mobile network and “Internet of Things” for different industries.  The company has passed the ISO9001 certification and is one of the most important ICT companies on Chinese mainland.  It also partners with the Institute of Software of the Chinese Academy of Sciences in developing ICT technologies and train specialists on this subject.   Its developed products have been presented the “gold award” by International Soft China for several times since 2009.

青岛禾软科技股份有限公司是软件研发型高科技企业，专注于软件与信息服务，产业领域以大型信息系统解决方案为核心，运用云计算技术、移动互联网技术、物联网技术等国家基础性、战略性技术，为国民经济和社会管理提供信息化技术支撑。工作领域涉及第一产业（农业）、第二产业（工业）、第三产业（服务）；政府平台、公共服务；智慧农业、智慧工业、智慧旅游；幸福民生、智能医疗、智慧教育等。

公司通过了ISO9001质量管理体系认证，是 “高新技术企业”、“双软认定”企业；公司被评为“中国行业信息化突出贡献企业”、“中国移动互联网应用领军企业”、“中国金软件云计算领域成就企业”；公司是青岛市国资委、科技局、总工会联合评定的“创新型企业”；获得由国家科技部、国家科技奖励办公室、中国民促会联合颁发的“全国优秀民营科技企业”；是青岛市“优秀软件企业”；青岛市“两化融合优秀服务机构”；是青岛市 “青岛名牌”企业。

公司与中国科学院软件研究所共同设立了技术中心，建立了紧密的合作关系。在软件研发、技术服务、产业化成果等各个领域开展合作。促进了高端科技成果的转化，带动了公司高素质科技创新人才的成长，增强了企业自主创新能力和核心竞争力，引领企业科学技术稳步快速发展。

公司设有市级企业研发中心。公司在软件技术领域取得了一系列创新成果。分别获得国家“火炬计划”立项、省级“科技进步二等奖”。同时公司技术成果获得国家科技部、工信部、财政部，以及青岛市科技局、经信委、财政局等各级科技项目立项。公司科技创新成果自2009年起连年获得国际软件博览会 “金奖”。

	1. ICT and related technologies
资讯科技和技术

2. New software and IT systems for corporate management
为企业管理系统的新软件新系统




	


SHANDONG DELEGATES 山东团员

	
	Delegate 参与代表
	Company Profile 企业简介
	Investment / Partnership Interests 投资/合作意向

	12. 
	China CITIC Bank Jinan Branch 
International Banking
中信银行山东分行国际部

Ms Wang Lili, General Manager
王丽丽总经理

Tel: (86) 531 8518 0267
Email: lily.sw@163.com
Address: No.150 Luoyuan St., Jinan, China

	China CITIC Bank is one of the oldest commercial banks in China.  As one of the most internationalised and diversified Chinese banks, CITIC Bank has branches in 116 cities in China with 46,000 employees. The bank was also listed in 2007.  The CITIC Bank Jinan Branch was set up in May 1994 with 4 sub-branches in Zibo, Jining, Dongying and Linyi.

中信银行创立于1987年,是我国改革开放中最早成立的新兴商业银行之一。作为中国国际化和多元化程度最高的银行之一，中信银行在全国116个大中城市设有营业网点，拥有员工4.6万余名。2007年，中信银行实现A+H股同步上市。中信银行济南分行成立于1994年5月，目前下辖淄博、济宁、东营、临沂四家异地二级分行。经过二十余年的不懈努力，济南分行在山东地区树立了卓越的品牌形象，得到了业界和客户的广泛认可和赞誉。

	






	
HONG KONG DELEGATES 香港团员

	1. 
	Choi, Lo & Co Certified Public Accounts (Practising)
蔡罗会计师事务所

Mr Choi Kwok Wai, Ronnie, Senior Partner(not joining LA)
蔡国伟资深合伙人

Mr Choi Kwok Fai, Chris, General Manager, Merger & Acquisition Department(not joining LA)
蔡国辉并购部总经理

Tel: (852) 2572  8938
Email: info@choiloco.com.hk
Address:Rooms 1002-03, 10/F., Tai Yau Building, 181 Johnston Road, Wanchai, Hong Kong


	2. 
	CIB Group

Mr William Tang, Director(not joining LA)
鄧永基, 董事

TEL: (852) 3116 2819
Email: info@ci-bancorp.com
Address: Rm 905-906 Tung Ming Bldg, 40 -42 Des Voeux Road, Central, Hong Kong



	3. 
	Deloitte LLP
德勤会计师事务所

Mr Oscar Cheng, Partner, Tax  (Toronto only)

HK Office
TEL: (852) 2852 1610
Email: vanpoon@deloitte.com
Address: 35/F One Pacific Place 88 Queensway Hong Kong China



	4. 
	East West Bank 
华美银行

Ms Rose Lee Askin, Senior Vice President (Boston only)

TEL: +1 617 340 8326
Email: rose.askin@eastwestbank.com
Address:2223 Washington Street, Suite 306 Newtown, MA 02462 USA


	5. 
	McMillan LLP
銘倫律師事務所

Mr Stephen Wortley, Chair, Hong Kong Office (Toronto only)
霍华礼主席-香港办公室

TEL: (852) 3101 0213
Email: stephen.wortley@mcmillan.ca
Address: Room 3502, Tower 2, Lippo Centre, 89 Queensway, Admiralty, Hong Kong



	6. 
	Marsh (Hong Kong) Limited
达信风险管理及保险服务(香港)有限公司

MsChristellePoh, Vice President(Boston only)
傅秋虹副总裁

TEL: (852) 2301 7294
Email: asia.information@marsh.com
Address:26th Floor, Central Plaza, 18 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong


	7. 
	Sidley Austin
盛德国际律师事务所

Mr John Box, Partner(Chicago only)

MrHuaSha, Associate(Chicago only)

HK office 
TEL: (852) 2509 7888
Email:jbox@sidley.com / shua@sidley.com
Address:39/F TWO INT'L FINANCE CENTRE CENTRAL, HONG KONG 


	8. 
	Tracy Ong & Co
王佩玲律师事务所

MsOngPui Ling Tracy, Principal
王佩玲主管律师

TEL:(852) 2522 7002
Email:tracyong@toclegal.com.hk
Address:3908A, 39/F, Jardine House, 1 Connaught Place, Central, Hong Kong





